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Trafikudvalget har i brev af 17. november 2005 stillet mig følgende 
spørgsmål 120 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare.

./. Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 120:

”Ministeren bedes redegøre for, hvor meget moms Ørestadsselskabet frem 
til 3. kvartal 2005 har afløftet på henholdsvis metro og ørestad samt, hvor 
meget moms der fortsat mangler at blive afløftet.”

Svar:

I forbindelse med besvarelsen af spørgsmålet har Ørestadsselskabet oplyst 
følgende:

”I forbindelse med anlægget af den samlede Metro har Metroselskaberne 
frem til 30. september 2005 i alt afløftet ca. 3,2 mia. kr. i moms. Det for-
ventes, at der i selskaberne for så vidt angår etape 3, hvor der fortsat ude-
står en del af anlægsarbejdet, vil blive afløftet yderligere ca. 150 mio. kr. i 
den resterende anlægsperiode. Selskaberne indbetaler løbende moms af 
indtægterne fra Metroen.

Ørestadsselskabet har i forbindelse med etableringen af infrastrukturen i 
Ørestad afløftet ca. 40 mio. kr. i moms frem til 30. september 2005. Det 
forventes, at der vil blive afløftet yderligere ca. 250 mio. kr. i moms i peri-
oden indtil Ørestad er færdigudviklet.”

Med venlig hilsen
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